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Ajuntament de Caldes 

El Ple denegà una 
llicència d'obres 
CALDES DE MALAVELLA. 
El punt més important dels 
tractats en el darrer Ple de 
l'Ajuntament de Caldes va ser 
el referent a l'aprovació o de
negació d'una petició de lli
cència d'obres, feta per Isi
dre Alcina, per construir en 
una "quasi urbanització" de 
19 xalets promoguda per Àn
gel Boadas en una zona adja
cent a la carretera TAronja. 
La llicència d'obres va ser de
negada. 

En l'esmentada zona el 
senyor Boadas va obrir un 
vial, amb permís municipal 
que data del 7 de novembre 
del 1978, atorgat per l'ante
rior Consistori. Actualment, 
la Comissió Provincial d'Urba
nisme ha declarat, amb data 
de l'I de setembre d'enguany, 
que l'esmentat vial i projecte 
d'Angel Boadas va contra el 
Pla General de la vila, que 
és del 1963 i té validesa du
rant 60 anys. 

El 31 de maig del 1979, 
Isidre Alcina, que havia com
prat una de les parcel.les del 
projecte del senyor Boadas, 
va demanar a l'Ajuntament 
llicència d'obres. Des d'aques
ta petició fins al darrer Ple 
Municipal l'Ajuntament i la 
Comissió Provincial d'Urba-. 
nisme va fer els estudis opor
tuns. L'Ajuntament de Caldes 
ha arribat a convocar una as
semblea de tot el poble per 
discutir l'assumpte. L'Asso
ciació de Vei'ns va reunir-se 
també el passat dia 15 d'octu
bre i, posada a votació la con
veniència de donar llicències 
d'obres en aquest vial s'acon

seguí el següent resultat: 5 
vots a favor de la concessió 
de permisos, 20 en contra, i 
1 en blanc. 

L'assemblea de tot el poble 

L'Assemblea oberta a tot 
el poble no arribà a pronun
ciar-se tan clarament i deixà 
la decisió per al Consistori en 
la seva sessió plenària. 

La decisió de l'Ajuntament 
ha estat la de no donar llicèn
cia en la zona en qüestió. Du
rant la discussió del cas, el 
regidor senyor Ciurana opinà 
que, donada la proliferació 
d'irregularitats urbanístiques 
hauria de concedir-se llicència 
a Isidre Alcina, i legalitzar-lo 
tot dins la revisió del Pla Ge
neral. 

De la mateixa manera el 
regidor senyor Tauler pregun
ta si la voluntat del Consis
tori és seguir la nova o l'ante
rior Llei del Sòl, ja que alguna 
llicència s'ha concedit que 
feia referència a l'antiga llei. 
Se li contestà fent notar que 
tamt amb la nova com amb 
l'antiga llei havien de donar-
se les llicències atorgades i de
negar-se la que es discuteix 
en aquest moment. 

S'acordà denegar la llicèji-
cia d'Isidre Alcina pels vots 
dels regidors Comalada, Mas-
saguer, Figueres, Barnes, Mas-
llorens i Soles, votant en con
tra Vilagran, Ciurana i Tauler. 

En el mateix Ple s'informà 
de la dimissió del regidor Jau
me Cros, per motius personals 
Per cobrir el seu lloc se segui
ran els tràmits oportuns. 
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Autorización administrativa 
de instalación elèctrica y de-
claración, en concreto de su 
u.tilidad pública. 

ANUNCIO 

Xirinacsa Sant Esteve d'en Bas 

A los cfectos prcvcnidos en cl articulo 9.o del Decreto 2617/ 
' 1966 y articulo 10 del Decreto 2619/1966, aiiibos del 20 de 
octubre, se sonictc a infürniación pública la petición de instala
ción y declaración, en concreto, de su iitilidad pública, de Lina 
línca a 25 Kv. y E.T. CULTRESA, ciiyas caraclcn'sticas especiales 
SC sciíalan a contiiiuación. 
PHTICIONARIO: lilDROHLhCTRICA DK CATALUNA. S.A. 

c/. Archs, 10-BARCELONA 
LUGAR DONDIÍ SE VA A ESTABLECER LA INSTALACIÓN: 

T.M.dcOSOR 
FINAUDAD DE LA INSTALACIÓN; Suiiiinistro de energia 

elèctrica a un grupo de vivicndas. 
CARACTERISTICAS PRINCIPALES: Linca Aérca de 25 Kv. de 

0'045 Km. de longitud. Conductores de aluininio de 43" 1 
mm2. 
Estación Transformadora: Tipo intciíipcric sobre castillctc 
mctàlico. Transformador de 100 Kva. y rclación 25/0/0'38/ 
0'23 Kv. 

PRESUPUESTO: 422.100 ptas. 
Exp. 1876/9-A 

Lo que se hacc púbHco para cjue pucda ser e.xaminado el pro-
yecío de la instalación en esta Dclcgacióii Provincial del .Ministe
rio de Indústria y foriniilarse al niismo ticnipo las reclainaciones, 
por duplicado, que se estimen oportunas en cl pla/.o de ircinta 
dias contados a partir del siguicnte al de la publicación de cste 
anuncio. 

(íerOna, a 17 de octubre de 1979 

EL DELEGADO PROVINCIAL 
Luis Dourdil Navarro 

Contrainf ormació sobre l'urani 
OLOT (De la nostra Redacció, 
per Mel). -̂  La Garrotxa és un 
dels punts neuràlgics quan a 
prospecció del mineral d'urani, i 
per tan és lògic que en les nos
tres contrades hi tingui lloc tot 
sovint conferències i actes que 
fan referència a aquesta proble
màtica que pot esdevenir tant 
nostra, si les prospeccions dutes 
a terme són riques en aquest ma
terial, i per tant rendibles. En 
Lluís M. Xirinachs, que oferí 
una conferència-col.loqui, sobre 
aquesta temàtica, a la veina po
blació de Sant Esteve d'En Bas 
ens remarcava que la nostra co
marca, la Garrotxa, era el cap de 
serpent, i que calia fer un 
esforç per no deixar-lo extreure 
aquí ja que evitaríem els perills 
del procés restant. 

Les paraules d'en Xirinachs 
anaren encaminades a donar in
formació, o com deia ell ccwitra-
informació, ja que qui caldria 
que ho fes en dóna molt poca i 
sols favorables als seus interes
sos; partint d'aquest fet infor
mà sobre la problemàtica tnat en 
el procés d'extracció com en el 
de dipositar les deixalles, ja que 
la tecnologia no ha pogut resol
dre plenament els problemes que 
sorgeixen tant en un aspecte 
com en l'altre; fent referència a 
les deixalles esmentà que en el 
mar hi ha mils de bidons, amb 
deixalles, que amb el temps s'o
bren i s'escampen arreu provo
cant zones mortes; i això tot i 
que els americans varen parar de 
fer-ho així els europeus conti
nuen per aquest camí; tampoc 
no esta resolt el fet d'enter-

puntets 
''̂ Perxada^ 
revista 

d'Arbúcies 
Per donar un nom ben es

caient a la nova revista local 
d'Arbúcies, que sortirà al carrer 
el proper mes de novembre, es va 
celebrar diumenge passat una 
reunió a la Casa de la Vila. Es va 
remarcar la gran participació del 
poble en el "concurs d'idees", 
car van arribar a la Redacció 
unes trenta cartes que suggerien 
noms per a !a publicació. Entre 
ells. Esclat, Rebrot, La Riera,, 
Cop D'Ull i Perxada, que foren 
elegits en una primera classifi
cació. La segona va donar un 
empat entre Esclat i Perxada, i 
en la votació final es decidí que 
Perxada fos el nom d'aquesta 
nova revista. 

Agrupació 
Floricel 
ANGLES. - A la passada assem
blea celebrada por l'Agrupació 
Sardanista Floricel, hi hagué re
novació de la Junta Directiva, 
segons ens informa el nostre cor-
reponsal F. Bonaventura. La 
Junta quedà constituïda de la se
güent manera: president, Fran
cesc Noguer; Vice-presidcnt, Sal
vador Pibernat; secretària. Rosa 
Soià; tresorer, Pere Matamala; 
comptador Carme Serrat i vt-
cals, Miquel Tarrés, Llorenç 
Soler, Jo.sep Parramon, Lluís 
Font, Jaume Noguer, Joaquim 
Vila, Caterina Riera i Carme 
Royo. 

Tot sovint tenen lloc conferències anti-urani a la Garrot.\a, com aquesta de Lluís 
m.a Xirinachs (l"oto Mel) 

rar-los perquè també s'esquar- ral, a nivell mundial, que degut 
ten i provoquen el mateix pe- a la seva gran inversió en aquest 
rill. camp no poden fer marxa enre-

La problemàtica de fons es ra i continuen planificant i fo-
mou entorn de la força trilate- mentan aquest procés nuclear. 

Olot: proposta de Governació 

OLOT. - La Comissió de Go
vernació ha cridat als mitjans de 
comunicació a una roda informa
tiva per presentar la seva Propos
ta de Programació d'actuació, 
Marçal Casanovas, presentà 
aquesta proposta de programa 
dividit en dues parts, la primera 
fent referància a les mesures que' 
d'una forma més o mensy im
mediata podrien dur-se a terme, 
mentre que a la segona part s'es
menten aquells que caldria rea
litzar a un més llarg termini 
de temps. 

EI programa abarca l'actuació 

envers el Personal Municipal, la 
Policia viària i l'ordenació del 
tràfic, els bombers, els edificis 
municipals i parcs i jardins. Es 
destaca la catalinització de la bu
rocràcia municipal, i sobretot 
afrontar-se amb visió de futur 
l'ordenació del tràfic ciutadà que 
actualment, amb el considerable 
augment del parc automòvil de ' 
la nostra ciutat, es pot conside
rar caòtic. 

Un altre aspecte es l'afronta-
ment de la problemàtica que pre-' 
senten els edificis municipals. 

ISOVER 
iment tèrmic i acústic 

el nou Vitrofib Distribuïdor oficial: JOAN PLANAS 
Rutlla, 97 
Tel. 20 26 29 
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